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4. CLOSING RATE  停泊进度 

Display of digital countdown will start when the aircraft is 30 

meters from stop position. 
航空器距泊位 30 米后，开始出现距离倒计数信息。 
 

The closing rate bar showing the distance from stop-position 

consists of a number of rows representing the remaining 

distance to go. Each row turns off in steps, beginning 15m from 

the stop-position as the aircraft approaches, illustrating a 

shrinking bar from the bottom. As the last row turns off, less 

than the interval for one row remains until the message STOP 

appears.   

LED 模拟进度条显示当前飞机距停止线的距离。当入位飞

机距停止线 15 米时，LED 模拟进度条开始随飞机继续滑行

入位开始逐行关闭，直至 STOP 显示时，最后一行 LED 关

闭。 
 
 

 
 

5. ALIGNED TO CENTRE 对准中线 

The aircraft is 8 meters from the stop position. The absence of 

any direction arrow indicates an aircraft on the centre line.  

如图，航空器距停止位置 8 米时，如果不显示任何方向箭

头则表明航空器处于中轴线上。 
 

 
 

6. SLOW DOWN 减速 

If the aircraft is approaching faster than the accepted speed, the 

system will show ‘SLOW DOWN’ or ‘SLOW’ as a warning to 

the pilot. 

如果航空器的速度超过系统设定的限制速度，系统将向飞

行员显示“SLOW DOWN”或“SLOW”（减速）警告。 
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